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PROTOKÓŁ NR XXXIV/17
z  obrad  XXXIV  zwyczajnej  Sesji  Rady  Miasta  Grajewo,  która  odbyła  się  w  dniu
29 marca  2017 roku w sali  konferencyjnej  Urzędu Miasta  Grajewo pod przewodnictwem pani
Haliny Muryjas-Rząsy – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo.

Stan liczbowy radnych – 21

Radnych obecnych na Sesji – 20

Sesję rozpoczęto o godz. 15.30

Sesję zakończono o godz. 20.10

Sesja nagrywana w wersji audio-video

Radni obecni na Sesji RM:
1. Babul Tomasz
2. Boć Edward
3. Cebeliński Tomasz
4. Chełmińska Scholastyka
5. Chiliński Ryszard
6. Chrzanowska-Karwowska Aneta
7. Dembiński Wiesław
8. Fidura Jerzy
9. Formejster Wojciech
10. Grabowska Wioleta
11. Maleszewski Wojciech
12. Mścichowski Andrzej
13. Muryjas-Rząsa Halina
14. Niewiarowski Andrzej
15. Opara Anna
16. Paszkowski Tomasz
17. Podlaski Kazimierz
18. Purwin Daniel
19. Stefańska Monika
20. Stuchła Marcin
Radny nieobecny na Sesji RM:
1. Fadrowski Zbigniew
/Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu/
W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności,  która stanowi  Załącznik nr 2
do Protokołu.
Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  międzysesyjnej  oraz  informacje

z realizacji uchwał.
5. Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa w mieście  za  rok  2016 w kontekście  zamierzeń

na rok 2017 w obszarach:
a) ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych,
b) porządku i bezpieczeństwa publicznego,
c) stanu oświetlenia miasta,
d) zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  odprowadzania  ścieków  –  ocena  realizacji

inwestycji liniowych w mieście (wodociągi i kanalizacja),
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e) bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta.
6. Działalność  Centrum  Tradycji  Mleczarstwa  –  Muzeum  Mleka  –budżet,  kadra,

zamierzenia na rok 2017, promocja.
7. Działania podejmowane w obszarze promocji Miasta w roku 2016 – sprawozdanie.
8. Informacja na temat stanu i możliwości rozwoju zieleni w mieście.
9. Informacja  na  temat  wdrażania  postanowień  ustawy  dekomunizacyjnej  w  aspekcie

zmian nazw ulic.
10. Informacja o stypendiach socjalnych i zasiłkach socjalnych udzielanych przez Miasto

Grajewo uczniom mieszkającym w Grajewie.
11. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXVIII/217/16 Rady Miasta Grajewo z dnia

30 listopada w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu
obywatelskiego na 2017 rok.

12. Informacja  roczna  o  realizacji  Uchwały  Nr  V/29/11  Rady  Miasta  Grajewo  z  dnia
22 lutego 2011 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu
przez Miasta Grajewo.

13. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie bezprzetargowym;
b) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zasad  nabywania,zbywania  i  obciążania

nieruchomości  oraz  ich  wydzierżawiania  lub  wynajmowania  na  czas  oznaczony
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony;

c) dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  klas  dotychczasowych  gimnazjów
do nowego ustroju szkolnego;

d) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży
i podawania napojów alkoholowych;

e) szczegółowych  warunków  i  trybu  przyznawania  dorocznych  Nagród  Burmistrza
Miasta Grajewo – „Wilk Roku”;

f) określenia  trybu  postępowania  o  udzielenie  stowarzyszeniom  ogrodowym
prowadzącym  rodzinne  ogrody  działkowe  na  obszarze  miasta  Grajewo,  dotacji
celowych z budżetu miasta Grajewa, sposobu ich rozliczania i kontroli wykonywania
zleconych zadań;

g) przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo;
h) zwolnienia  z  obowiązku  dokonania  wpłaty  do  budżetu  nadwyżki  środków

obrotowych  za  2016  rok  samorządowego  zakładu  budżetowego  –  Zakładu
Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie;

i) zwolnienia  z  obowiązku  dokonania  wpłaty  do  budżetu  nadwyżki  środków
obrotowych za 2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum integracji
Społecznej w Grajewie;

j) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027;
k) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok.

14. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
15. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 
16. Przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIII Sesji Rady Miasta.
17. Wolne wnioski i informacje.
18. Zamknięcie XXXIV Sesji Rady Miasta.

ad 1.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała  otwarcia  XXXIV  zwyczajnej  Sesji  Rady  Miasta  Grajewo,  wypowiadając  zdanie:
„Otwieram  XXXIV  zwyczajną  Sesję  Rady  Miasta  Grajewo”.  Na  podstawie  listy  obecności
stwierdziła, że na 21 radnych w obradach aktualnie bierze udział 20 radnych, co stanowi kworum
i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał. 
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ad 2.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Przedstawiła porządek obrad XXXIV zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3
do  Protokołu.  Poinformowała,  że  na  jej  ręce  wpłynął  wniosek  o  zmianę  porządku  obrad,
polegającą  na  wprowadzeniu  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w
2017 roku" /Załącznik nr 4 do Protokołu/. Zaproponowała, by był to nowy punkt 13 l. Poddała
wniosek pod głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad nowy
punkt 13 l w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2017 roku".
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła decyzję o wprowadzeniu
do porządku obrad nowego punktu 13 l.
Wobec  braku  innych  wniosków  stwierdziła,  że  porządek  obrad  będzie  realizowany
z wprowadzonymi zmianami w następującym kształcie:

1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Zapytania i interpelacje radnych.
4. Sprawozdanie  Burmistrza  Miasta  z  działalności  międzysesyjnej  oraz  informacje

z realizacji uchwał.
5. Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa w mieście  za  rok  2016 w kontekście  zamierzeń

na rok 2017 w obszarach:
a) ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych,
b) porządku i bezpieczeństwa publicznego,
c) stanu oświetlenia miasta,
d) zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  odprowadzania  ścieków  –  ocena  realizacji

inwestycji liniowych w mieście (wodociągi i kanalizacja),
e) bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta.

6. Działalność  Centrum  Tradycji  Mleczarstwa  –  Muzeum  Mleka  –budżet,  kadra,
zamierzenia na rok 2017, promocja.

7. Działania podejmowane w obszarze promocji Miasta w roku 2016 – sprawozdanie.
8. Informacja na temat stanu i możliwości rozwoju zieleni w mieście.
9. Informacja  na  temat  wdrażania  postanowień  ustawy  dekomunizacyjnej  w  aspekcie

zmian nazw ulic.
10. Informacja o stypendiach socjalnych i zasiłkach socjalnych udzielanych przez Miasto

Grajewo uczniom mieszkającym w Grajewie.
11. Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr XXVIII/217/16 Rady Miasta Grajewo z dnia

30 listopada w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu
obywatelskiego na 2017 rok.

12. Informacja  roczna  o  realizacji  Uchwały  Nr  V/29/11  Rady  Miasta  Grajewo  z  dnia
22 lutego 2011 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu
przez Miasta Grajewo.

13. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie bezprzetargowym;
b) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zasad  nabywania,zbywania  i  obciążania

nieruchomości  oraz  ich  wydzierżawiania  lub  wynajmowania  na  czas  oznaczony
dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony;

c) dostosowania  sieci  szkół  podstawowych  i  klas  dotychczasowych  gimnazjów
do nowego ustroju szkolnego;

d) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży

4/19



i podawania napojów alkoholowych;
e) szczegółowych  warunków  i  trybu  przyznawania  dorocznych  Nagród  Burmistrza

Miasta Grajewo – „Wilk Roku”;
f) określenia  trybu  postępowania  o  udzielenie  stowarzyszeniom  ogrodowym

prowadzącym  rodzinne  ogrody  działkowe  na  obszarze  miasta  Grajewo,  dotacji
celowych z budżetu miasta Grajewa, sposobu ich rozliczania i kontroli wykonywania
zleconych zadań;

g) przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo;
h) zwolnienia  z  obowiązku  dokonania  wpłaty  do  budżetu  nadwyżki  środków

obrotowych  za  2016  rok  samorządowego  zakładu  budżetowego  –  Zakładu
Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie;

i) zwolnienia  z  obowiązku  dokonania  wpłaty  do  budżetu  nadwyżki  środków
obrotowych za 2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum integracji
Społecznej w Grajewie;

j) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027;
k) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok;
l) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2017 roku".
14. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski.
15. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 
16. Przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIII Sesji Rady Miasta.
17. Wolne wnioski i informacje.
18. Zamknięcie XXXIV Sesji Rady Miasta.

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Poza porządkiem obrad oddała głos Posłowi na Sejm RP – panu Kazimierzowi Gwiazdowskiemu.
Pan Kazimierz Gwiazdowski – Poseł na Sejm RP
Podziękował za zaproszenie na dzisiejsza Sesję. Omówił inwestycje i  działania na rzecz miasta
Grajewo, nad którymi pracuje razem z Burmistrzem.

ad 3.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta   
Dokonała otwarcia punktu 3.: „Zapytania i interpelacje radnych”. Przedstawiła wykaz interpelacji
i wniosków złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym /Załącznik nr 5 do Protokołu/.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Zapytał, dlaczego w ostatnim numerze Gazety Grajewskiej nie ma mowy o inwestycji na ul. Rolnej,
mimo że są informacje o innych inwestycjach. Dodał, że mieszkańcy są tym zaniepokojeni.
Pani   Anna Opara – Radna Miasta
W związku z dużym zapotrzebowaniem na mieszkania wśród młodych ludzi zapytała,  czy TBS
w Grajewie planuje budowę nowych bloków.
Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
W związku z dewastacją ogrodzenia przy ZSM nr 3 zapytała, czy nie można byłoby zainstalować
tam monitoringu.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta   
W związku z brakiem innych zgłoszeń stwierdziła, że odpowiedzi zostaną udzielone w punkcie 14.
lub wcześniej, przy okazji omawiania spraw merytorycznie związanych z poruszanymi w pytaniach
tematami.

ad 4.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania
z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym.  Poinformowała,  że  w  dyspozycji  państwa  Radnych
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są  informacje  na  temat  realizacji  uchwał  Rady Miasta  Grajewo,  które  zostały  podjęte  podczas
XXVIII Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią
Załącznik nr 6 do Protokołu/.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta
oraz z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania
miasta  Grajewo  na  zewnątrz.  Przedstawił  również  sprawozdanie  z  podpisanych  Zarządzeń
Burmistrza jako organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej  zwyczajnej sesji  Rady
Miasta, tj. od dnia 22 lutego 2017 roku do dnia dzisiejszego  /Sprawozdanie stanowi Załącznik
nr 7 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wobec  braku  pytań  zwróciła  się  do  Rady Miasta  o  przyjęcie  sprawozdania  Burmistrza  Miasta
z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XXVIII Sesji Rady
Miasta – w drodze głosowania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta
z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym,

tj. od dnia 22 lutego 2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał
podjętych na XXVIII Sesji Rady Miasta.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności
międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, tj. od dnia 22 lutego
2017 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał podjętych na XXVIII Sesji Rady
Miasta – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Panu Burmistrzowi
za przygotowanie i przedstawienie sprawozdania.

ad 5.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący informacji o stanie bezpieczeństwa w mieście za rok 2016 w kontekście
zamierzeń na rok 2017 w obszarach:

a) ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych,
b) porządku i bezpieczeństwa publicznego,
c) stanu oświetlenia miasta,
d) zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków – ocena realizacji inwestycji

liniowych w mieście (wodociągi i kanalizacja),
e) bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta.

ad 5a
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Powitała  pierwszego  sprawozdawcę  tematu  –  Pana  Andrzeja  Jabłońskiego  –  Komendanta
Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej.
Pan Andrzej Jabłoński – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie
Przedstawił  informację  z  zakresu  działania  Komendy  Powiatowej  Państwowej  Straży  Pożarnej
w Grajewie  /Informacja stanowi Załącznik nr 8 do Protokołu/   –  temat  obudował szerokim
kontekstem  merytorycznym,  uwzględniając  w  nim  –między  innymi-  statystykę  zdarzeń  na
przestrzeni  ostatnich  pięciu  lat  oraz  ich  przyczyny.  Wystąpienie  było  zilustrowane  tematyczną
prezentacją multimedialną.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Podziękowała panu Komendantowi za przedstawione informacje.
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ad 5b
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Oddała głos Panu Wiesławowi Mursztynowi – Komendantowi Powiatowemu Policji w Grajewie.

Pan Wiesław Mursztyn – Komendant Powiatowy Policji w Grajewie
Przedstawił informację z zakresu działania Komendy Powiatowej Policji w Grajewie /Informacja
stanowi Załącznik nr 9 do Protokołu/. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym,
uwypuklającym  –  między  innymi-  problem  zagrożenia  przestępczością  na  terenie  powiatu
grajewskiego i miasta Grajewa. Prezentowany materiał rzeczowy został wzbogacony prezentacją
multimedialną.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Podziękowała  panu  Komendantowi  za  przedstawione  informacje.  Poinformowała,  że  jesteśmy
również w posiadaniu informacji Prokuratora Rejonowego w Grajewie, która stanowi  Załącznik
nr  10  do  Protokołu.  Niestety,  Pana  Prokuratora  nie  ma  dziś  w  sali  obrad.  Dodała,  że  Pan
Prokurator  przysłał  pismo,  w  którym  przeprosił  za  dzisiejszą  nieobecność  /Pismo  stanowi
Załącznik nr 11 do Protokołu/.

ad 5c
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący informacji  na  temat  stanu oświetlenia  miasta  /Informacja  stanowi
Załącznik nr 12 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś uwagi
bądź wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu
oświetlenia miasta.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu oświetlenia miasta –
przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 5d
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania
ścieków – ocena realizacji inwestycji liniowych w mieście (wodociągi i kanalizacja)  /Informacja
stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału będą jakieś
uwagi  bądź  wnioski.  Wobec  ich  braku  przypomniała,  że  temat  ten  był  omawiany  podczas
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta w dniu 21 lutego 2017 r.  /Opinia Komisji
stanowi  Załącznik  nr  14  do  Protokołu/.  Następnie  zarządziła  głosowanie  nad  przyjęciem
informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków – ocena realizacji inwestycji liniowych

w mieście (wodociągi i kanalizacja).
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat zbiorowego zaopatrzenia
w wodę i odprowadzania ścieków – ocena realizacji inwestycji liniowych w mieście (wodociągi
i kanalizacja) – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
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ad 5e
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  informacji  na  temat  bezpieczeństwa  ciepłowniczego  miasta
/Informacja stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu/. Zapytała, czy do przedmiotowego materiału
będą jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat
bezpieczeństwa ciepłowniczego miasta.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  na  temat  bezpieczeństwa
ciepłowniczego miasta – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 6.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący działalności Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka – budżet,
kadra, zamierzenia na rok 2017, promocja. /Informacja stanowi Załącznik nr 16 do Protokołu/.
Zapytała,  czy  do  tego  materiału  są  jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się
z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat działalności
Centrum Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka – budżet, kadra, zamierzenia na rok 2017,

promocja.
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  na  temat  działalności  Centrum
Tradycji Mleczarstwa – Muzeum Mleka – budżet, kadra, zamierzenia na rok 2017, promocja – przy
20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 7.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z działań podejmowanych w obszarze promocji Miasta
w  roku  2016   /Informacja  stanowi  Załącznik  nr  18  do  Protokołu/.  Zapytała,  czy  do  tego
materiału  są  jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się  z  prośbą
do  przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działań
podejmowanych w obszarze promocji Miasta w roku 2016.
Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  z  działań  podejmowanych
w obszarze promocji Miasta w roku 2016 – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
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ad 8.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący informacji  na  temat  stanu i  możliwości  rozwoju zieleni  w mieście
/Informacja stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu/.  Zapytała, czy do tego materiału są jakieś
pytania bądź uwagi.
Pan  Andrzej  Niewiarowski  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Przestrzennej
i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego
Poruszył  problem nasadzeń roślin wielorocznych na pasie rozdzielającym jezdnię na ul.  Ełckiej
przy Kościele pw. Trójcy Przenajświętszej.
Pan Bogdan Wojsławowicz – Naczelnik WGK
Powiedział, że wspomnianym terenem zarządza GDDKiA i  musielibyśmy mieć ich zgodę na takie
nasadzenia.  Dodał,  że  w przypadku sadzenia krzewów w grę wchodzi  również bezpieczeństwo
ruchu drogowego. Dodatkowo czekamy na konsultację z firmą „Abies” w kwestii rodzaju roślin,
jakie ewentualnie można byłoby tam posadzić.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Powiedział, że w jego opinii kwiatki jednoroczne nadają efekt kolorystyczny.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Zapewnił, że jutro na spotkaniu z Dyrektor GDDKiA temat ten zostanie poruszony.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu
i możliwości rozwoju zieleni w mieście.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację na temat stanu i możliwości rozwoju
zieleni w mieście – przy 20 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 9.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat wdrażania postanowień ustawy dekomunizacyjnej
w aspekcie zmian nazw ulic   /Informacja stanowi Załącznik nr 20 do Protokołu/.  Zapytała,
czy  do  tego  materiału  są  jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku  zarządziła  głosowanie
nad przyjęciem sprawozdania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację na temat wdrażania
postanowień ustawy dekomunizacyjnej w aspekcie zmian nazw ulic.

Głosowanie: 20 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  na  temat  wdrażania  postanowień
ustawy  dekomunizacyjnej  w  aspekcie  zmian  nazw  ulic  –  przy  20  głosach  za,  0  przeciw
i 0 wstrzymujących się.

ad 10.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący informacji o stypendiach socjalnych i zasiłkach socjalnych udzielanych
przez Miasto Grajewo uczniom mieszkającym w Grajewie /Informacja stanowi Załącznik nr 21
do Protokołu/.  Zapytała, czy do tego materiału są jakieś pytania bądź uwagi. Wobec ich braku
zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację o stypendiach
socjalnych i zasiłkach socjalnych udzielanych przez Miasto Grajewo uczniom mieszkającym

w Grajewie.
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Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie przyjęła informację o stypendiach socjalnych i zasiłkach
socjalnych  udzielanych  przez  Miasto  Grajewo  uczniom  mieszkającym  w  Grajewie  –  przy  18
głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 11.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła punkt dotyczący sprawozdania z wykonania Uchwały Nr XXVIII/217/16 Rady Miasta
Grajewo  z  dnia  30  listopada  w  sprawie  przeprowadzenia  konsultacji  społecznych  dotyczących
budżetu  obywatelskiego  na  2017  rok  /Informacja  stanowi  Załącznik  nr  22  do  Protokołu/.
Zapytała,  czy  do  tego  materiału  są  jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się
z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z wykonania
Uchwały Nr XXVIII/217/16 Rady Miasta Grajewo z dnia 30 listopada w sprawie

przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017 rok.
Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  z  wykonania  Uchwały
Nr  XXVIII/217/16  Rady  Miasta  Grajewo  z  dnia  30  listopada  w  sprawie  przeprowadzenia
konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego na 2017 rok – przy 18 głosach za,
0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 12.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  informacji  rocznej  o  realizacji  Uchwały  Nr  V/29/11  Rady  Miasta
Grajewo z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju
sportu  przez  Miasta  Grajewo  /Informacja  stanowi  Załącznik  nr 23  do Protokołu/.  Zapytała,
czy  do  tego  materiału  są  jakieś  pytania  bądź  uwagi.  Wobec  ich  braku  zarządziła  głosowanie
nad przyjęciem sprawozdania.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła informację roczną o realizacji
Uchwały Nr V/29/11 Rady Miasta Grajewo z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie określenia

warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez Miasta Grajewo.
Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  informację  roczną  o  realizacji  Uchwały
Nr V/29/11 Rady Miasta Grajewo z dnia 22 lutego 2011 r. w sprawie określenia warunków i trybu
finansowania  rozwoju  sportu  przez  Miasta  Grajewo.  –  przy  19  głosach  za,  0  przeciw
i 0 wstrzymujących się.
Następnie zarządziła przerwę w obradach od godz. 17.52. Wznowienie XXXIV Sesji Rady Miasta
nastąpiło o godz. 18.10.

ad 13.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Dokonała otwarcia punktu 13. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał.
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ad 13a
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na  sprzedaż
nieruchomości w trybie bezprzetargowym. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi
lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego
posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/263/17
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie bezprzetargowym.

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/263/17 w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż nieruchomości w trybie bezprzetargowym /Uchwała stanowi Załącznik nr 24
do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 13b
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na
czas  oznaczony  dłuższy  niż  3  lata  lub  na  czas  nieoznaczony.  Zapytała,  czy  w  przedmiotowej
sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego
wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta  o  przedstawienie  opinii
w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/264/17
zmieniającą uchwałę w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz

ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas
nieoznaczony.

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/264/17 zmieniającą uchwałę
w  sprawie  zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania  nieruchomości  oraz
ich  wydzierżawiania  lub  wynajmowania  na  czas  oznaczony  dłuższy  niż  3  lata  lub  na  czas
nieoznaczony /Uchwała stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw,
0 wstrzymujących się.

ad 13c
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  dostosowania  sieci  szkół
podstawowych  i  klas  dotychczasowych  gimnazjów  do  nowego  ustroju  szkolnego.  Zapytała,
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czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Omówił przedmiotowy projekt uchwały. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji
Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/265/17
w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i klas dotychczasowych gimnazjów

do nowego ustroju szkolnego.
Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXIV/265/17  w  sprawie
dostosowania sieci  szkół  podstawowych i  klas dotychczasowych gimnazjów do nowego ustroju
szkolnego  /Uchwała  stanowi  Załącznik  nr 26  do  Protokołu/ przy 19  głosach  za,  0  przeciw,
0 wstrzymujących się.

ad 13d
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów  alkoholowych.  Zapytała,
czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą
do  przewodniczącego  wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta
o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XXXIV/266/17 zmieniającą uchwałę
w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

Głosowanie:  18 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się

Stwierdziła, że Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr XXXIV/266/17 zmieniającą uchwałę w sprawie
ustalenia  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i  podawania  napojów  alkoholowych  /Uchwała
stanowi Załącznik nr 27 do Protokołu/ przy 18 głosach za, 0 przeciw, 1 wstrzymującym się.

ad 13e
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków i trybu
przyznawania  dorocznych  Nagród  Burmistrza  Miasta  Grajewo  –  „Wilk  Roku”.  Zapytała,
czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział,  że  zgodnie  z  wnioskiem Komisji  wprowadzona  została  nowa  kategoria  –  „Służba
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zdrowia”.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Powiedział, że w poprzednich latach były problemy przy kategorii „Służba zdrowia” – ciężko było
znaleźć osobę do wyróżnienia. W jego opinii ta poprawka jest bezprzedmiotowa.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Zapytał przedmówcę, za co dostał nagrodę „Wilka Roku”.
Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej
Odpowiedział, że to nie jest temat sesji.
Pani  Monika  Stefańska  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,  Zdrowia
i Rodziny
Powiedziała, że każdy ma prawo mieć własne zdanie i wyrazić je w głosowaniu.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Jeśli ta formuła nie sprawdzi się, to w przyszłym roku będziemy zastanawiać się nad inną.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji
Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XXXIV/267/17 w sprawie
szczegółowych warunków i trybu przyznawania dorocznych Nagród Burmistrza Miasta

Grajewo – „Wilk Roku”.
Głosowanie:  16 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXIV/267/17  w  sprawie  szczegółowych
warunków i trybu przyznawania dorocznych Nagród Burmistrza Miasta Grajewo – „Wilk Roku”
/Uchwała  stanowi  Załącznik  nr  28  do  Protokołu/ przy  16  głosach  za,  0  przeciw,
3 wstrzymujących się.

ad 13f
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej  poddała projekt  uchwały w sprawie  określenia  trybu postępowania
o udzielenie stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze
miasta Grajewo, dotacji  celowych z budżetu miasta Grajewa, sposobu ich rozliczania i  kontroli
wykonywania  zleconych  zadań.  Zapytała,  czy  w  przedmiotowej  sprawie  są  jakieś  uwagi
lub wnioski.
Pan Tomasz Cebeliński – Radny Miasta
Zapytał,  jak  przez  komisję  oceniany  będzie  stan  techniczny  infrastruktury  ogrodowej,  stan
zagospodarowania  ROD  wskazanego  we  wniosku  oraz  braki  wyposażenia  w  infrastrukturę
ogrodową (§ 2 ust. 6 pkt 3, 4 i 5 Załącznika).
Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta
Powiedział,  że  nie  ma  innej  możliwości,  jak  dokonanie  przez  komisję  wizji  lokalnej  ogrodów
działkowych,  potem  porównanie  złożonych  ofert  i  przedstawienie  Burmistrzowi  odpowiednich
wniosków.
Pan Tomasz Cebeliński – Radny Miasta
Zapytał,  jak  komisja  oceni  społeczne  zapotrzebowanie  na  działki   w  rodzinnym  ogrodzie
działkowym (§ 2 ust. 6 pkt 6 Załącznika).
Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta
Powiedział, że komisja zbada ilość wniosków do poszczególnych zarządów ogrodów działkowych
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o przyznanie działki.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji
Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr XXXIV/268/17 w sprawie określenia
trybu postępowania o udzielenie stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody
działkowe na obszarze miasta Grajewo, dotacji celowych z budżetu miasta Grajewa, sposobu

ich rozliczania i kontroli wykonywania zleconych zadań.
Głosowanie:  17 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXIV/268/17  w  sprawie  określenia  trybu
postępowania o udzielenie stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe
na obszarze miasta Grajewo, dotacji celowych z budżetu miasta Grajewa, sposobu ich rozliczania
i  kontroli  wykonywania  zleconych  zadań  /Uchwała  stanowi  Załącznik  nr  29  do  Protokołu/
przy 17 głosach za, 0 przeciw, 2 wstrzymujących się.

ad 13g
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia
Gminnego Programu Rewitalizacji  Miasta  Grajewo.  Zapytała,  czy w przedmiotowej  sprawie  są
jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/269/17
w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo.

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXIV/269/17  w  sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia  Gminnego  Programu  Rewitalizacji  Miasta  Grajewo  /Uchwała
stanowi Załącznik nr 30 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 13h
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  z  obowiązku
dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2016 rok samorządowego zakładu
budżetowego – Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie. Zapytała, czy w przedmiotowej
sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego
wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii  w tej
sprawie.
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Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/270/17
w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków

obrotowych za 2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Wodociągów
i Kanalizacji w Grajewie.

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXIV/270/17  w  sprawie
zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2016 rok
samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Grajewie /Uchwała
stanowi Załącznik nr 31 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 13i
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  z  obowiązku
dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2016 rok samorządowego zakładu
budżetowego – Centrum Integracji Społecznej w Grajewie. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie
są  jakieś  uwagi  lub  wnioski.  Wobec  ich  braku  zwróciła  się  z  prośbą  do  przewodniczącego
wtorkowego  wspólnego  posiedzenia  stałych  Komisji  Rady  Miasta  o  przedstawienie  opinii
w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/271/17
w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków
obrotowych za 2016 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum Integracji

Społecznej w Grajewie.
Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XXXIV/271/17  w  sprawie
zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2016 rok
samorządowego  zakładu  budżetowego  –  Centrum Integracji  Społecznej  w  Grajewie  /Uchwała
stanowi Załącznik nr 32 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 13j
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie
Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś
uwagi  lub  wnioski.  Wobec ich  braku zwróciła  się  z  prośbą  do  przewodniczącego wtorkowego
wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
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zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/272/17
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027.

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/272/17 w sprawie zmian
w Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  miasta  Grajewo na  lata  2017 –  2027  /Uchwała  stanowi
Załącznik nr 33 do Protokołu/ przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 13k
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo
na 2017 rok. Zapytała, czy w przedmiotowej sprawie są jakieś uwagi lub wnioski. Wobec ich braku
zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych Komisji
Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/273/17
w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok.

Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/273/17 w sprawie zmian
w budżecie  miasta  Grajewo na  2017  rok  /Uchwała  stanowi  Załącznik  nr 34  do  Protokołu/,
przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 13l
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Procedurze  uchwałodawczej  poddała  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  opieki
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo
w  2017  roku".  Zapytała,  czy  w  przedmiotowej  sprawie  są  jakieś  uwagi  lub  wnioski.  Wobec
ich braku zwróciła się z prośbą do przewodniczącego wtorkowego wspólnego posiedzenia stałych
Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego
Poinformował,  że  Komisje  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  marca  2017  r.  pozytywnie
zaopiniowały  przedmiotowy  projekt  uchwały  /Opinia  Komisji  stanowi  Załącznik  nr  17
do Protokołu/.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/274/17
w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania

bezdomności zwierząt na terenie miasta Grajewo w 2017 roku".
Głosowanie:  19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się
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Stwierdziła, że Rada Miasta jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XXXIV/274/17 w sprawie przyjęcia
„Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt
na  terenie  miasta  Grajewo  w 2017  roku"  /Uchwała  stanowi  Załącznik  nr  35  do  Protokołu/
przy 19 głosach za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się.

ad 14.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  punkt  dotyczący  odpowiedzi  na  interpelacje,  zapytania  i  wnioski,  zgłoszone
przez  Państwa  Radnych  w  punkcie  3.  Następnie  zwróciła  się  do  Burmistrza  o  udzielenie
odpowiedzi na zadane pytania bądź wskazanie osoby, która tej odpowiedzi udzieli.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Odp. na pytanie pana Kazimierza Podlaskiego, dotyczące inwestycji na ul. Rolnej
Powiedział, że inwestycja ta znajduje się w załączniku inwestycyjnym uchwały budżetowej na 2017
rok.  W „Gazecie  Grajewskiej”  mogła  ona  zostać  pominięta,  gdyż  ciężko  jest  rozpisywać  się
o każdej inwestycji. Dodał, że projekt jest już na ukończeniu i realizacja tej inwestycji planowana
jest na drugą połowę roku.
Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
Powiedział, że przygotowanie dokumentacji projektowej trwa stanowczo za długo.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział,  że  najpierw dokonujemy wszystkich niezbędnych uzgodnień,  a  potem wykonujemy
dokumentację techniczną.
Odp. na pytanie pani Anny Opary, dotyczące budowy nowych bloków przez TBS
Powiedział, że do BGK złożone zostało zapotrzebowanie na 100 mieszkań komunalnych oraz 170
wynikających z list TBS – 5 bloków (2 w formie partycypacyjnej, 3 w formie dzierżawy). Jutro
podpiszemy  z  Wojewodą  Podlaskim  list  intencyjny  w  sprawie  przystąpienia  do  programu
Mieszkanie Plus. Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym.
Odp. na pytanie pani Moniki Stefańskiej, dotyczące ogrodzenia ZSM nr 3
O odpowiedź zwrócił się do pani Beaty Szewczyk.
Pani Beata Szewczyk – Dyrektor ZSM nr 3
Powiedziała, że ogrodzenie dewastowane jest co jakiś czas, jest ono bardzo słabej jakości. Na nowe
potrzeba około 40 tys. zł.
Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta
Powiedział,  że  przy okazji  przetargu na  dokumentację  techniczną budowy hali  przy ZSM nr 3
opracowana zostanie koncepcja zagospodarowania terenu wokół hali (parkingi, ogrodzenie itp.).
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta   
Wobec braku innych zgłoszeń uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany.

ad 15.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo
z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  /Sprawozdanie  stanowi  Załącznik  nr  36
do Protokołu/w zakresie:
a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta;
b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa;
c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz.
Następnie zwróciła się z  zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii  przedstawionego
sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej
Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym.

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się
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Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  Przewodniczącej  Rady Miasta
Grajewo  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  przy  19  głosach  za,  0  przeciw
i 0 wstrzymujących się. Podziękowała Radzie za tę decyzję.

ad 16.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XXXII Sesji Rady Miasta, który
był  wyłożony  w  Biurze  Rady  Miasta,  a  obecnie  znajduje  się  w  sali  obrad.  Przypomniała,
co było przedmiotem obrad XXXII Sesji  /Informacja stanowi Załącznik nr 37 do Protokołu/.
Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści
protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXII/17  z obrad
XXXII zwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 22 lutego 2017 roku – bez wprowadzania zmian

w jego treści.
Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  Protokół  Nr  XXXII/17  z  obrad  XXXII
zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 22 lutego 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego treści
– przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.
Następnie przyjęciu poddała protokół z XXXIII nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, który wyłożony
był w Biurze Rady Miasta, a obecnie znajduje się w sali obrad. Przypomniała, co było przedmiotem
obrad  XXXIII  nadzwyczajnej  Sesji  /Informacja  stanowi  Załącznik  nr  38  do  Protokołu/.
Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi lub zgłosić wnioski do treści
protokołu, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie.

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XXXIII/17  z obrad
XXXIII nadzwyczajnej sesji Rady Miasta z dnia 2 marca 2017 roku – bez wprowadzania

zmian w jego treści.
Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się

Stwierdziła,  że  Rada  Miasta  jednogłośnie  przyjęła  Protokół  Nr  XXXIII/17  z  obrad  XXXIII
nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 2 marca 2017 roku – bez wprowadzania zmian w jego
treści – przy 19 głosach za, 0 przeciw i 0 wstrzymujących się.

ad 17.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
Otworzyła  realizację  punktu:  „Wolne  wnioski  i  informacje”.  Poinformowała  o  pismach,  które
wpłynęły do Rady Miasta:

 pismo pani E. S. w sprawie przeprowadzenia inwestycji budowy urządzenia kanalizacyjnego
do posesji przy ul. G. /Załącznik nr 39 do Protokołu/;

 wniosek PKS Nova Sp. z o. o. w Białymstoku /Załącznik nr 40 do Protokołu/;

 wniosek  mieszkańców  Grajewa  o  podłączenie  energii  elektrycznej  do  garaży
na os. Południe /Załącznik nr 41 do Protokołu/;

 pismo Związku Miast Polskich /Załącznik nr 42 do Protokołu/;

 protest pana W.R. /Załącznik nr 43 do Protokołu/;

 wniosek mieszkańców ul. 23 Stycznia /Załącznik nr 44 do Protokołu/;

 zaproszenie  na  Walne  Zebranie  Sprawozdawcze  Członków  K.  S.  Warmia  Grajewo
/Załącznik nr 45 do Protokołu/.
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Przypomniała też o nadchodzących w mieście imprezach.

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta

Odniósł się i omówił każde z powyższych pism.

Pan Tomasz Cebeliński – Radny Miasta

Zwrócił się z prośbą do Burmistrza o monit w GDDKiA w sprawie remontu ul. Wojska Polskiego.

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta

Powiedział,  że  to  jest  inwestycja  GDDKiA,  jednak  zapewnił,  że  porozmawia  na  ten  temat
z odpowiednimi osobami.

Pani Anna Domitrz – mieszkanka Grajewa

Przedstawiła  problem  smrodu  i  hałasu  powodowanego  przez  działalność  firmy  Agrocentrum
sp. z o. o. - temat obudowała szerokim kontekstem merytorycznym.

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta

Powiedział, że rozmowy są trudne, było wiele spotkań. Do pewnych rzeczy Prezes Agrocentrum się
zobowiązał.  Dodał,  że  jutro  ma  spotkanie  z  prezesem  Pietruszyńskim.  Powiedział  też,
że przymierzamy się do badań pomiarowych w zakresie czynników wytwarzanych przez tę firmę.

Pan Ryszard Chiliński – Zastępca Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej

Powiedział, ze Rada Miasta ma odpowiednią Komisję, która mogłaby zająć się tym tematem.

Pan Kazimierz Podlaski – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego

Poruszył  temat  nieczystości  pozostawianych  przez  kibiców  oglądających  mecze  K.  S.  Warmia
Grajewo.

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zamknęła ten punkt porządku obrad.

ad 18.
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta
W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz.  20.10 zamknęła XXXIV Sesję Rady Miasta
Grajewo,  wypowiadając  następujące  słowa:  „Zamykam XXXIV zwyczajną  Sesję  Rady Miasta
Grajewo”.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokolant

Karol Rutkowski

Przewodnicząca Rady Miasta

 mgr Halina Muryjas-Rząsa

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.

Retransmisja obrad dostępna pod adresem:

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/
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